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Kratki stiki v delegatskem sistemu
Na zadnji seji predsedstva obdnskega sveta Zveze

sindikatov so med dnigim razpravljali tudi o delovanju
delegatskega sistema v obdni ali bolje povedano, o sla-
bem delovanju delegatov in konferenc delegacij.

Iz leta v leto je namreč opaziti, da se prisotnost na
sejah skupščin SIS in občinske skupščine manjša. Mar-
sikje komaj za las še ujamejo sklepčnost, nekje morajo
seje zaradi nesklepčnosti celo ponavljati.

Prav zato je svet za razvoj samoupravljanja pri OS
ZSS izdelal analizo stanja na tem področju, proučil je
vzroke in tudi oblikoval predloge za izboljšanje stanja,
ne le glede sklepčnosti na sejah, ampak tudi glede kvali-
tete zasedanj in odzivov na sprejete sklepe in stališča.

Predsedstvo je v celoti podprlo predlagana stališča in
sklenilo, da" se bo udeležilo občnih zborov, ki naj bi bili
opravljeni do 25. decembra in dejansko stanje preverilo
in dalo pobudo za odpravljanje obstoječih »kratkih sti-
kov«.

Naj navedemo še nekaj konkretnih predlogov za
izboljšanje delovanja delegatskega sistema.

Za učinkovitejše delo delegacij je nujno, da so gradiva
krajša. Konkretni predlog je, naj bi vsako gradivo, ki je
daljše od petih strani, skrajšali ali oblikovali le izvlečke.
Število vsebinskih točk dnevnega reda naj ne bi bilo
večje od štirih. Seje naj bi trajale največ tri ure. Povrni-
tev potnih stroškov delegatom je treba poenotiti v vseh
skupščinah SIS.

Da bi izboljšali sklepčnosti sej, predsedstvo OS ZSS

predlaga zamenjavo vseh neaktivnih članov predsedstev
in odborov skupščin SIS. Realizirati je treba program
izobraževanja vodij delegacij in konferenc delegacij v
okviru kluba samoupravljalcev, ostale delegate pa bi
morale izobraževati same OZD. Seje predsedstev m
odborov skupščin SIS se morajo sklicevati po dvanajsti
un popoldan.

Predsedstvo je spregovorilo ludi o slabi povezavi dele-
gacij in konferenc delegacij s sanKiupravnimi organi v
OZD in z družbenopolitičnimi organizacijami v OZD.
Prav zato je nujno, da v OZD o teh povczavah spregovo-
rijo vsaj enkrat oziroma dvakrat lemo.

Celotno akcijo z omenjenimi problemi pa je potrebno
vodiii preko SŽDL, v okviru celotnega mesta, s tem. da
se stališča in določeni kriteriji poenotijo v vseh ljubljan-
skih občinah. NINA ČOŽ

Novo vodstvo družbenega
sveta

Družbeni svet za družbenoekonomski razvoj občine
Ljubljana Vič-Rudnik je na 9. seji izvolil novega pred-
sedniica: namesto dr. Jožeta Fegeša, ki je od zadnjih
volitev podpredsednik občinske skupščine, ga vodi dr.
Stane Pejovnik, direktor Kemijskega inštituta Boris Ki-
drič. Na seji sveta so obravnavali delovno verzijo predlo-
ga resolucije o politiki izvajanja družbenega plana občine
in pripravljalcem gradiva s številnimi lehtnimi pripomba-
mi precej olajšali delo.


